



**CHAMBRE DE COMMERCE
FRANCE SUÈDE**

Franska Handelskammaren

BECOME A MEMBER

CCFS
2024

ENGLISH VERSION





Welcome to the Chamber of Commerce! We are delighted to have you among us. Here's what we can offer you:

- Founded in 1918, our Chamber of Commerce boasts a prestigious history and has become a cornerstone of the Franco-Swedish economy. With over 130 members and partners, we form a **dynamic and influential community**, offering unique opportunities for development and growth.
- By becoming a member, you gain privileged access to **events** featuring an **exclusive network of leading professionals**, ready to share their expertise and explore new partnership and collaboration opportunities.
- We provide **informed advice on the Swedish market** to help you better understand and succeed in this economic environment.
- We offer dedicated support in your **administrative procedures** and ensure effective **representation** of your interests as a bridge between your company and Swedish authorities.
- Moreover, every Friday, our **newsletter** highlights our events, those of our members, and other requests. We are committed to collaborating with our members to increase their **visibility**, whether through events, announcements on our LinkedIn page or our website, etc.

We hope these benefits will encourage you to fully enjoy your membership with our Chamber of Commerce. Feel free to contact us for more information or to start benefiting from these services now!



EXAMPLES OF OUR VARIOUS EVENTS



**Welcome Back
Afterwork!**



**CCFS Breakfast -
The Power of Data
in Business with
Educanta**



**Beaujolais
Nouveau Soirée
2023!**



**CSR committee
with Frilans Finans
and SEB**



**President Macron Makes Historic
Visit To Sweden!**



**Champagne Tasting At
Royal Djurgårdens
Spritmuseum**



**Breakfast meeting
with French
students**



**HR Committe at
Société Générale**



**Celebrating
International Women's
Day with Passion and
Commitment!**



**Informative Learn &
Lunch Session on
European
Cybersecurity!**



**CSR Committee
Meeting at Société
Générale**



AI Nordic Conference

JOIN US!



Follow us on LinkedIn



**To receive our newsletter, please sign up
on our website**

www.ccfs.se



**You want to become a member of the
CCFS?**

CONTACT



ewa@ccfs.se

OUR PREMIUM MEMBERS:



Tel : +46 (0) 70 555 10 23

ewa@ccfs.se

Waterfront Building / Klarabergsviadukten 63 / 111 64 Stockholm

www.ccfs.se



**CHAMBRE DE COMMERCE
FRANCE SUÈDE**

Franska Handelskammaren

DEVENIR MEMBRE

CCFS
2024

VERSION FRANÇAISE





Bienvenue dans la Chambre de Commerce ! Nous sommes ravis de vous accueillir parmi nous. Voici ce que nous pouvons vous offrir :

- Fondée en 1918, notre Chambre de Commerce bénéficie d'une histoire prestigieuse et est devenue un pilier de l'économie franco-suédoise. Avec plus de 130 membres et partenaires, nous formons une **communauté dynamique et influente**, offrant des opportunités uniques de développement et de croissance.
- En devenant membre, vous bénéficiez d'un accès privilégié à des **événements** avec un **réseau exclusif de professionnels** de premier plan, prêts à partager leur expertise et à explorer de nouvelles opportunités de partenariat et de collaboration.
- Nous offrons des **conseils avisés sur le marché suédois** pour vous aider à mieux comprendre et réussir dans cet environnement économique.
- Nous vous proposons un accompagnement dédié dans vos **démarches administratives** et nous assurons une **représentation** efficace de vos intérêts en tant que pont entre votre entreprise et les autorités suédoises.
- De plus, chaque vendredi, notre **newsletter** met en avant nos événements, ceux de nos membres et autres demandes. Nous nous engageons à collaborer avec nos membres pour accroître leur **visibilité**, que ce soit à travers des événements, des annonces sur notre page LinkedIn ou notre site internet, etc.

Nous espérons que ces avantages vous inciteront à profiter pleinement de votre adhésion à notre Chambre de Commerce. N'hésitez pas à nous contacter pour plus d'informations ou pour commencer à bénéficier de ces services dès maintenant !

EXEMPLES DE NOS DIVERS ÉVÉNEMENTS



**Welcome Back
Afterwork!**



**Petit-déjeuner
CCFS - Le Pouvoir
des Données dans
les Affaires avec
Educanta**



**La soirée de
Beaujolais
Nouveau en 2023!**



**Comité RSE avec
Frilans Finans et
SEB**



**Le président Macron effectue une
visite historique en Suède !**



**La dégustation de
champagne au Royal
Djurgårdens Spritmuseumfrançais**



**Petit-déjeuner
avec des étudiants**



**Comité RH chez
Société Générale**



**Célébration de la
Journée internationale
des femmes avec
passion et engagement
!**



**Séance informative
Learn & Lunch sur la
cybersécurité
européenne !**



**Réunion du Comité
RSE chez Société
Générale**



**AI Nordic Horizon /
Conference**

REJOIGNEZ-NOUS!



Suivez nous sur LinkedIn



**Pour recevoir notre newsletter inscrivez
vous sur notre site internet**

www.ccfs.se



**Vous voulez devenir membre à la
chambre ?**

CONTACT



ewa@ccfs.se

NOS MEMBRES PREMIUMS:



Tel : +46 (0) 70 555 10 23

ewa@ccfs.se

Waterfront Building / Klarabergsviadukten 63 / 111 64 Stockholm

www.ccfs.se